

Title (en)

Packing case in the form of a display.

Title (de)

Schachtel in der Form einer Schauverpackung.

Title (fr)

Caisse d'emballage formant présentoir.

Publication

EP 0637548 A1 19950208 (FR)

Application

EP 93402026 A 19930806

Priority

EP 93402026 A 19930806

Abstract (en)

The present invention relates to a cardboard display packing case of the type composed of two separable elements, one inserted into the other, of which one forms a display tray, each element being made from a cardboard sheet (1, 2) cut and scored so as to produce panels (11, 12, 13, 14, 21, 22, 23, 24) defining the side walls of the case which are edged with flaps (15, 16, 17, 18, 25, 26, 27, 28) respectively constituting the top and bottom end walls, the two elements being connected by means enabling them to be separated, is characterised in that the said means consist of at least one panel portion (111, 131) pre-cut from one of the said panels of the tray-forming element some distance from its top edge and joined with the corresponding wall of the other element. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne une caisse d'emballage présentoir en carton du type composé de deux éléments séparables insérés l'un dans l'autre dont l'un forme barquette présentoir, chaque élément étant réalisé à partir d'une plaque de carton (1, 2) découpée et rainée de façon à ménager des panneaux (11, 12, 13, 14, 21, 22, 23, 24) définissant les parois latérales de la caisse, bordées par des volets (15, 16, 17, 18, 25, 26, 27, 28) constituant respectivement les parois de fond supérieure et inférieure, les deux éléments étant reliés par des moyens permettant leur séparation, est caractérisée en ce que lesdits moyens sont constitués par au moins une portion de panneau (111, 131) pré-découpée dans un desdits panneaux de l'élément formant barquette à distance de son bord supérieur et solidaire de la paroi correspondante de l'autre élément. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 5/32; B65D 5/68

IPC 8 full level

B65D 5/32 (2006.01); **B65D 5/68** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/32B (2013.01); **B65D 5/68** (2013.01)

Citation (search report)

- [XY] DE 9210565 U1 19921112
- [Y] CH 652093 A5 19851031 - SIG SCHWEIZ INDUSTRIEGES

Cited by

JP2010540364A; FR2795390A1; EP0785138A1; FR2795049A1; WO0063083A1; WO2009066015A1; FR2792287A1; DE19652903A1; DE19652903C2; AU2008201076B2; FR2921638A1; EP1818268A1; FR2743779A1; US2018162575A1; US10759555B2; GB2463525A; FR2907369A1; FR2777259A1; GB2463525B; FR2929597A1; EP2243710A1; ITAR20090020A1; FR2802179A1; WO2009133279A3; WO2008106742A1; WO2008047009A3; EP1072523A1; WO0077733A2; US7976448B2; US9592941B2; JP2012081995A; US8777097B2; US9926102B2; US10358296B2; EP1072524A1; FR2797252A1; FR2795050A1; US8590773B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0637548 A1 19950208; EP 0637548 B1 19971022; AT E159484 T1 19971115; DE 69314785 D1 19971127; DE 69314785 T2 19980219

DOCDB simple family (application)

EP 93402026 A 19930806; AT 93402026 T 19930806; DE 69314785 T 19930806